

## Management Commitment to Occupational Health and Safety

- Within the framework of the Saudi Vision 2030, and in line with our commitment to Integrity at the workplace, stc undertakes to provide a healthy and safe work environment to prevent occupational health and safety related incidents.
  - stc makes every effort to identify and evaluate potential health and safety risks, and takes all reasonable precautions to prevent injury, loss of life and property.
  - When our employees, contractors, visitors and other stakeholders come to work, whether it is in our offices, in the field, or another stc location, we are determined to providing a healthy and safe environment for their work activities.
- In order to fulfill this commitment, stc:
- ❖ Holds Managers and Supervisors responsible for leading Occupational Health and Safety efforts and encouraging workers under their supervision to adhere to safe work practices and promote a safety culture, which is the responsibility of all stc employees.
  - ❖ Takes proactive steps to identify and evaluate Occupational Safety and Health risks and develop appropriate control measures to reduce risks and constantly review them.
  - ❖ Provides training to employees and contractors to promote our safety culture, increase health and safety awareness and improve competence in dealing with related risks.
  - ❖ Makes use of available communication channels with employees and invites their feedback about the health and safety related processes to ensure continuous improvement of the Occupational Safety and Health Management System.
  - ❖ Ensures compliance with all regulations and applicable Occupational Health and Safety requirements in the Kingdom and the requirements of the Occupational Health and Safety Management System (ISO 45001).
  - ❖ Ensures the provision of a safe and healthy work environment for our internal and external stakeholders.
  - ❖ Sets measurable plans and goals to improve Occupational Health and Safety performance and integrates these with our risk management system across all levels, to limit or address potential risks.
  - ❖ Proactively monitors, measures and reviews our Occupational Safety and Health Management System to ensure continuous improvement.

## التزام الإدارة العليا تجاه السلامة والصحة المهنية

- في إطار رؤية المملكة العربية السعودية 2030 وتماشياً مع التزامنا بالنزاهة في مكان العمل، نتعهد stc بتوفير بيئة عمل صحية وآمنة للوقاية من الحوادث المتعلقة بالصحة والسلامة المهنية.
  - تبذل stc قصارى جهدها لتحديد وتقييم المخاطر المحتملة على الصحة والسلامة، وتتخذ جميع الاحتياطات المتاحة لمنع الإصابات وخسارة الأرواح والممتلكات.
  - عند قدوم الموظفين والمقاولين والزوار وغيرهم من أصحاب المصلحة إلى العمل، سواء كان ذلك في مكاتبنا أو في الميدان أو في موقع آخر من stc، فإننا مصممون على توفير بيئة صحية وآمنة لأنشطة في مكان العمل.
- وفاء لهذا الالتزام، تقوم stc بالنالي:
- ❖ تحفل المديرين والمشرفين ومسؤولية قيادة جهود الصحة والسلامة المهنية وتشجيع العاملين تحت إشرافهم على الالتزام بممارسات العمل الآمنة وتعزيز ثقافة السلامة، وهي مسؤولية جميع موظفي stc.
  - ❖ البدء بخطوات استباقية لتحديد وتقييم مخاطر السلامة والصحة المهنية ووضع تدابير رقابية مناسبة لتقليل المخاطر ومراجعتها باستمرار.
  - ❖ تدريب للموظفين والمقاولين لتعزيز ثقافة السلامة لدينا، وزيادة الوعي بالصحة والسلامة وتحسين الكفاءة في التعامل مع المخاطر ذات الصلة.
  - ❖ استخدام قنوات الاتصال المتاحة مع الموظفين والأخذ بملاحظاتهم حول العمليات المتعلقة بالصحة والسلامة لضمان التحسين المستمر لنظام إدارة السلامة والصحة المهنية.
  - ❖ ضمان الامتثال لجميع اللوائح ومتطلبات الصحة والسلامة المهنية المعمول بها في المملكة ومتطلبات نظام إدارة الصحة والسلامة المهنية (ISO 45001).
  - ❖ ضمان توفير بيئة عمل آمنة وصحية لأصحاب المصلحة في الداخل أو الخارج.
  - ❖ وضع خططاً وأهدافاً قابلة للقياس لتحسين أداء الصحة والسلامة المهنية ودمجها مع نظام إدارة المخاطر لدينا عبر جميع المستويات، للحد من المخاطر المحتملة ومعالجتها.
  - ❖ مراقبة وقياس ومراجعة نظام إدارة السلامة والصحة المهنية بشكل استباقي لضمان التحسين المستمر.

Engineer Olayan M. Alwetaid  
Group CEO, stc

المهندس عليان محمد الوتيد  
الرئيس التنفيذي لمجموعة stc

2302401 stc

1444/08/01 2023/02/21  
10:42:27 AM

الوارد العام  
الرئيس التنفيذي للمجموعة

